
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Matiašovce 

zo dňa 14.12.2015 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadanie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Štefaňák. Podľa podpísanej prezenčnej listiny (príloha č. 1) boli prítomní všetci poslanci OZ. 

Zasadnutia sa zúčastnila aj hlavná kontrolórka obce. Predsedajúci oboznámil prítomných s 

nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadania, uvítanie poslancov a ostatných prítomných 

2. Voľba návrhovej a mandátnej komisie 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

4.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania obecného zastupiteľstva zo dňa 05.11.2015 

5.   Návrh zmeny rozpočtu č. 6 + zmena rozpočtu v rámci funkčnej klasifikácie 

6. Návrh rozpočtu na revízie v roku 2016 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce 

8. Návrh rozpočtu obce Matiašovce na roky 2016 – 2018 

9. Návrh Dodatku č.1 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Matiašovce č. 1/2014 –                

Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska a detského ihriska 

10. Návrh Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Matiašovce č. 4/2012 o       

miestnych daniach 

 Návrh Dodatku č. 1 ku Všeobecne záväznému nariadeniu obce Matiašovce č. 5/2012 o 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce č.1/2015 o verejnom vodovode 

 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 2/2015 o určení miesta a času zápisu   
dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky do 1. ročníka základnej školy v zriaďovateľskej   

pôsobnosti obce Matiašovce 

 Návrh Stratégie CLLD ,, Od Tatier k Dunajcu“ 

 Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2016 

 Určenie termínu verejného zhromaždenia 

 Zber a zneškodňovanie odpadov v obci v roku 2016 

 Podnety a návrhy od občanov 

 Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadania OZ podľa programu vyveseného na úradnej 

tabuli a internetovej stránke obce. Pred zasadnutím bola doručená žiadosť o umiestnenie 

dopravného zrkadla na Hlavnú ulicu v smere z Južnej ulice pri hasičskej zbrojnici. Ďalej starosta 

doplnil bod s interpeláciami poslancov na záver zasadnutia. O tomto doplnenom návrhu programu 

zasadnutia dal hlasovať. 

Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                    PROTI: žiadny poslanec 

                    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

    

K bodu 2/ Za členov návrhovej komisie boli zvolení Pavol Tyrpák, Ing.Tomáš Veselovský PhD. a 

Ján Zibura. Za členov mandátnej komisie boli zvolení Matúš Bolcarovič, Jozef 

Semančík a Pavol Tyrpák. 

 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bola určená Bc. Monika Kuchtová. Overovatelia zápisnice a prijatých 

uznesení boli navrhnutí poslanci Jozef Semančík a Pavol Tyrpák. Predseda mandátnej 



komisie potvrdil účasť všetkých poslancov, na základe čoho starosta vyhlásil zasadanie 

OZ za uznášania schopné. 

 

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva vykonal 

starosta, prečítal všetky prijaté uznesenia a ku všetkým uviedol status vykonania alebo 

nevykonania s bližším vysvetlením. 

 

K bodu 5/ Starosta informoval poslancov o zmene rozpočtu č. 6, ktorú vykonal v rámci funkčnej 

klasifikácie s účinnosťou od 25.11.2015 v dôsledku navýšenia rozpočtu v Základnej 

škole cez dohodovacie konanie v dôsledku poskytnutia príspevku z obce na mikulášske 

balíčky pre žiakov školy a ďalej v dôsledku úpravy medzi položkami v príspevku 

dotácie pre § 54 ŠnZ – príspevok na zamestnávanie na dvoch zamestnancov. Rozpočet 

sa zvýšil na strane príjmov a výdavkov o sumu 900,00 €. Podrobný rozpis je v prílohe č. 

2. 

 Pani Rušinová pripravila návrh VII. zmeny rozpočtu a starosta vysvetlil potrebu 

vykonania tejto zmien. Celková výška rozpočtu ostane nezmenená, ale je nevyhnutné 

vykonať koncoročné úpravy medzi položkami. Podrobný rozpis je v prílohe č. 3. 

                   Hlasovanie:      ZA: všetci poslanci 

                                            PROTI: žiadny poslanec 

                                            ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

   

 K bodu 6/ Ing. Pavol Tuleja pripravil plán revízií (plynové spotrebiče, tlakové nádoby, hasiace 

prístroje a hydranty, elektroinštalácie budov, bleskozvody na budovách, komínové telesá 

a elektrické spotrebiče) na rok 2016 vo všetkých budovách obce. Na vykonanie týchto 

všetkých revízií je potrebné vynaložiť 6120,00 € (príloha č. 4). 

                    

K bodu 7/  Hlavná kontrolórka pripravila Stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 

2016-2018 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2016 (príloha č. 5), v ktorom  odporúča 

obecnému zastupiteľstvu obce Matiašovce predložený návrh rozpočtu schváliť. 

                    

K bodu 8/ Starosta predniesol Návrh rozpočtu obce na rok 2016 (príloha č. 6) ako záväzný 

s návrhom, že aj naďalej je vhodné neuplatňovať programovú štruktúru rozpočtu obce. 

                   Hlasovanie:    ZA: všetci poslanci 

                                          PROTI: žiadny poslanec 

                                          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

                   Starosta predniesol Návrh rozpočtu obce na roky 2017 a 2018 (príloha č. 6) ako 

orientačný s návrhom, že aj naďalej je vhodné neuplatňovať programovú štruktúru obce. 

                   Hlasovanie:    ZA: všetci poslanci 

                                          PROTI: žiadny poslanec 

                                          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 9/ Návrhom Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu (ďalej iba „VZN“) obce č. 

1/2014 - Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska a detského ihriska sa ruší 

poplatok za použitie osvetlenia na multifunkčnom ihrisku pre obyvateľov obce. 

                   Hlasovanie:    ZA: Matúš Bolcarovič, Jozef Semančík, Pavol Tyrpák, Tomáš Veselovský 

                                          PROTI: Ján Zibura 

                                          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 10/ Návrhom Dodatku č. 1 k VZN obce Matiašovce č. 4/2012 o miestnych daniach sa 

upravuje druhy stavieb, ruší termín vyrubenia dane z nehnuteľnosti a dopĺňa sa číslo 

účtu v tvare IBAN. 

                   Hlasovanie:      ZA: všetci poslanci 



                                            PROTI: žiadny poslanec 

                                            ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 11/ Návrhom Dodatku č. 1 k VZN obce Matiašovce č. 5/2012 o poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady sa dopĺňa podmienky pre zber komunálneho odpadu 

a drobného stavebného odpadu, znižuje sa poplatok pre fyzické osoby – podnikateľov 

alebo právnické osoby, ustanovuje sa sadzbu poplatku za drobný stavebný odpad bez 

škodlivých látok, určuje sa postup vyrubenia poplatku za komunálny odpad, určuje sa 

postup vyberania poplatku za drobný stavebný odpad a dopĺňa sa Prílohu č. 5. 

 Hlasovanie:     ZA: všetci poslanci 

                                           PROTI: žiadny poslanec 

                                           ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 12/ Návrh VZN obce Matiašovce č. 1/2015 o verejnom vodovode upravuje podmienky 

prevádzkovania verejného vodovodu, ďalej upravuje práva a povinnosti vlastníka, 

prevádzkovateľa a odberateľa pitnej vody a upravuje aj ceny za služby súvisiace s 

vodovodom. 

                  Hlasovanie:    ZA: všetci poslanci 

                                         PROTI: žiadny poslanec 

                                         ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 13/ Návrh VZN obce Matiašovce č. 2/2015 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky do I. ročníka základnej školy v zriaďovacej 

pôsobnosti obce Matiašovce určuje miesto a čas zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky. 

 Hlasovanie:     ZA: všetci poslanci 

                                           PROTI: žiadny poslanec 

                                           ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

  

K bodu 14/ Miestna akčná skupina Tatry – Pieniny LAG predložila všetkým členským obciam 

návrh Stratégie CLLD s názvom „Od Tatier k Dunajcu“ (príloha č. 7) na schválenie.                     

                   Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                                       PROTI: žiadny poslanec 

                                       ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 15/ Hlavná kontrolórka predniesla Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 

1. polrok 2016 (príloha č. 8). 

                   Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                                       PROTI: žiadny poslanec 

                                       ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 16/ Starosta požiadal poslancov, aby určili termín verejného zhromaždenia, ktoré sa 

pravidelne uskutočňuje vo vianočnom období. Poslanci navrhujú dátum 29.12.2015 

o 18,00 hod. po večernej sv. omši v sále kultúrneho domu na ul. Hlavná. 

                   Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                                       PROTI: žiadny poslanec 

                                       ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 17/ Spoločnosť Ekospol Recycling s.r.o. vzala späť výpoveď k zberu a preprave 

separovaného odpadu a túto činnosť bude naďalej vykonávať minimálne do 30.06.2016. 

Následne spoločnosť Brantner s.r.o. v 1. polroku 2016 bude hľadať riešenie na 2. polrok 

2016 poprípade aj v rokovaní so spoločnosťou Ekospol Recycling s.r.o.. Starosta 



informoval aj o postupe obce od 1.1.2016 v oblasti zberu drobného stavebného odpadu 

od občanov, pri ktorom je zavedený množstvový zber s určitým systémom. 

                    

K bodu 18/ Niekoľko občanov ulice Južná žiada obec o umiestnenie dopravného zrkadla na 

križovatku pri hasičskej zbrojnici v smere na ulicu Hlavnú (príloha č. 9) z dôvodu, že 

výjazd na štátnu cestu je problematický a obidve strany sú nepriehľadné. Starosta 

konzultoval umiestnenie s dopravným inžinierom a ten odporúča umiestnenie dvojitého 

dopravného zrkadla, ktoré je široké cca 160 cm a je potrebné ho umiestniť na oceľový 

stĺp s hlbším betónovým základom. Samotné umiestnenie je potrebné konzultovať 

s vlastníkom nehnuteľnosti, pred ktorú by sa takéto dopravné zrkadlo umiestnilo. 

Poslanci poverili starostu, aby oslovil rodinu p. Jozefa Bachledu za účelom umiestnenia 

takého typu dopravného zrkadla. 

 

K bodu 19/  Poslanci predniesli tieto interpelácie:  

Matúš Bolcarovič 

- navrhuje vykonať také úpravy za účelom umiestnenia časovača a fotobunky na 

multifunkčnom ihrisku, aby nedochádzalo k zbytočnému a neefektívnemu 

používaniu osvetlenia, 

- navrhuje umiestniť kôš na odpadky na autobusovej zastávke pri Obecnom úrade 

v smere na Kežmarok, aby sa tam nehromadili odpady po zemi, 

- navrhuje odstrániť nedostatky elektroinštalácie podľa revízií zariadení v budovách 

Materskej školy, Základnej školy a Obecného úradu (príloha č. 10), 

Ing. Tomáš Veselovský, PhD. 

- navrhuje od roku 2016 postaviť vianočné stromčeky v časovom predstihu, aby boli 

rozsvietené pri príchode Mikuláša do obce t.j. okolo dátumu 6. decembra. 

Pavol Tyrpák 

- navrhol prerokovať plat starostu, čo vyplýva zo zákonnej povinnosti poslancov OZ, 

a to raz ročne prerokovať výšku jeho platu, 

- navrhuje, aby sa častejšie uskutočňovali spoločné pracovné stretnutia riaditeliek 

škôl a vedúcich zamestnancov so starostom obce za účelom prediskutovania 

požiadaviek, problémov či návrhov, 

- navrhuje, aby boli na verejných priestranstvách pri Obecnom úrade a kultúrnom 

dome na ulici Potok vysadené ihličnaté stromy, ktoré budú slúžiť v budúcnosti pre 

vianočné účely. 

 

K bodu 20/ Občania predniesli svoje požiadavky: 

 František Galovič 

- žiada riešiť odtok dažďovej vody, ktorá neodteká pomocou priepustu popod 

komunikáciu pred rodinným domom p. Karola Galoviča, ale hromadí sa na ceste. 

Starosta informoval, že v roku 2016 sa má zrekonštruovať vodovod na ul. Pod lesom, 

následne po rozkopávke miestnej komunikácie bude potrebné opraviť všetky priepusty 

na celej ulici Pod lesom z dôvodu plánovanej opravy asfaltového povrchu celej ulice. 

Pred „asfaltovaním“ bude nutné prehĺbiť priekopy za účelom hromadenia povrchovej 

alebo dažďovej vody v priekopách a nie na komunikácii ako to je pri každom daždi. 

     PaedDr. Elena Galovičová 

- žiada uložiť lomové kamene na breh Rieky pred ich rodinným domom, lebo hrozí, 

že voda počas povodní podmyje garáž postavený v blízkosti vodného toku, 

- žiada z pozície riaditeľky školy navýšenie príplatku pre učiteľku v školskom klube 

detí. 

Starosta informoval, že obec každoročne žiada Slovenský vodohospodársky podnik, 

štátny podnik so sídlom v Banskej Štiavnici, pracovisko Poprad o údržbu poškodených 

brehov toku Rieky a dvoch potokov, ktoré má v správe vodohospodársky podnik a na 



ktorých môže vykonávať opatrenia bez zásahov obce. Slovenský vodohospodársky 

podnik v roku 2012 a 2013 zrealizoval údržbu toku Rieka v sume vyše 50000,00 € na 

najhorších miestach a úsek cca 100 m dlhý na ul. Potok bol v pláne prác na rok 2015, 

ale bohužiaľ z dôvodu vykonávania povodňových záchranných prác v meste Kežmarok 

a v obci Ľubica sa tieto práce presúvajú až na nasledujúci rok. Starosta však zdôraznil, 

že Stavebný zákon a Zákon o vodách v znení neskorších predpisov definujú ako má byť 

umiestnená stavba z hľadiska povodňového rizika a aké opatrenia má vykonať vlastník 

nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v blízkosti vodného toku, aby mu voda neohrozovala 

jeho majetok. 

Navýšenie osobného príplatku pre učiteľku Školského klubu detí je možné iba na 

základe navýšenia rozpočtu na tejto rozpočtovej položke. Poslanci sa touto témou budú 

zaoberať na ďalšom zasadnutí. 

 

K bodu 21/Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

 

V Matiašovciach  dňa 14.12.2015 

 

Overovatelia zápisnice:  Jozef Semančík                 …........................................... 

 

 Pavol Tyrpák                                     …........................................... 

 

  

Zapisovateľ zápisnice:  Bc. Monika Kuchtová …........................................... 


